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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1852 EU-domstolens beslut om gränskontroller

Sverige har haft gränskontroller mot Danmark sedan november 2015, alltså i 
snart sju år. Det har haft dokumenterat negativa effekter på 
Öresundsintegrationen och på arbetsmarknaden. I den regeringsförklaring 
som Magdalena Andersson läste upp 29 november 2021 sa hon att den fria 
rörligheten inom Norden skulle återupprättas ”så snart det är möjligt”.

Jag ställde då en skriftlig fråga till justitieministern om när detta skulle ske och 
fick svaret av statsrådet att regeringen inte avsåg att vidta några åtgärder ”i 
nuläget”.

Dagens Nyheter rapporterade den 8 augusti 2022 om att gränskontrollerna 
prövats i EU-domstolen och att dessa är olagliga. Ändå förlängde regeringen 
gränskontrollerna veckan efter domstolsbeslutet, i maj 2022.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Kommer regeringen att respektera EU-domstolens beslut och därmed avskaffa 
gränskontrollerna mot Danmark?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-08-10
Besvaras senast
2022-08-24
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


